
 

 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg har den 16. december 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 525 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA). 

 

Spørgsmål nr. 525:  

”KaŶ ŵiŶistereŶ oplyse oŵ status på deŶ videre uŶdersøgelse af ”geŶsŵitteŶ” ŵed 
CO-VID-19 på minkfarm 4, som ministeren på samråd i Miljø- og Fødevareudvalget 

deŶ ϭϭ.deĐeŵďer ϮϬϮϬ sagde, der ďlev arďejdet ”på højtryk” ŵed? Når ŵiŶistereŶ på 
samrådet ďekræfter, at ”geŶsŵitteŶ” lader til at koŵŵe fra saŵŵe staŵŵe, kaŶ ŵi-
nisteren så samtidig udelukke, at der ikke blot er tale spredning til forskellige dyr over 

længere tid?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet ikke kan nå at besvare spørgsmålet 

inden fristen. Jeg forventer at svare endeligt medio februar.  
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